
   
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN INGEDIEND DOOR PvdA/D66/VL 

 

In 19 juli 2023 hebben de Vrije Lijst, D66 en de PvdA vragen gesteld met 

betrekking tot het beheer van de woningen, die in de Rabobank gerealiseerd 

gaan worden. 

Op 19 september 2023 heeft het College geantwoord dat ‘Het aanbesteden van 

het beheer en exploitatie moet nog plaatsvinden. Dat kan pas als er afspraken 

zijn gemaakt met de nieuwe eigenaar. Wanneer dat het geval is, wordt een 

opdracht conform het vigerend aanbestedingsbeleid van de gemeente 

aanbesteed’. 

Het was duidelijk dat het beheer van de Rabobank woningen pas kon worden 

aanbesteed als het contract was getekend. En nu is het zover! Het contract is 

getekend, de Rabobank kan worden verbouwd en nu hebben wij vragen over het 

beheer. 

01. Is het beheer inmiddels aanbesteed?  

02. Zo ja, wat zijn de criteria ( professionele beheerder, afhandeling klachten, 

snelheid oplossen klachten etc.) waarop de inschrijvers worden 

beoordeeld?  

03. En als het College organisaties heeft uitgenodigd om in te schrijven, op 

welke criteria is die keuze dan gemaakt? 

04. Als er nog niet is aanbesteed, wanneer gaat dat dan gebeuren en op welke 

criteria worden de inschrijvers beoordeeld? 

 

Indieners: 

• PvdA, Florence Eijck/José Smits 

• Vrije Lijst, Paulien Zwikker 

• D66, Mariska El Ouni 


